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Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

z przedstawionego Radzie Miejskiej Legnicy dokumentu „Ocena stanu sanitarnego miasta Legnicy” 

przygotowanego przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Legnicy wynika, że od 2019 

roku nie została rozwiązana kwestia złego stanu technicznego szaletów publicznych, tj.: 

- szaletu przy Kozim Stawie – przy którym realizacja decyzji wymagała jego demontażu i budowy 

nowego, 

- szaletu przy ul. Piastowskiej/ M.C Skłodowskiej, który jest w złym stanie technicznym, 

- szaletu pl. Klasztorny/Wilsona – brak opisanych zaleceń w ww. dokumencie. 

 

Proszę o informację czy ww. szalety są/będą dostępne dla mieszkańców oraz informację co planów 

Pana Prezydenta w zakresie niezbędnych napraw/modernizacji/budowy.  

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


